
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A 2022-es negyedévben volt feladat bőven a kerületi sport életben. Az alábbi beszámolóban 

térek ki a részletekre. 

 

A negyedév folyamán: 

 

● Több sportlétesítmény bejáráson vettünk részt Simon Károly ügyvezető úrral 

● Átbeszéltük az előttünk álló éves feladatokat és a 2021-es évet értékeltük az 

ügyvezető úrral 

● A sport munkacsoporttal közösen elbíráltuk Újbuda kiváló sportolója díj és Újbuda 

kiváló edzője díj nyerteseit 

● Véleményeztem Újbuda 2022-es sport koncepcióját 

 

 

Bedő Dávid 

Sport és szabadidő tanácsnok 

 


